
Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande Adam Reuterskiöld (M) 
angående nyanlända till Ekerö kommun under 2021 i enlighet med 
anvisningslagen.

Enligt anvisningslagen ska Ekerö kommun ta emot 50 nyanlända under 2021. Dessa 
ska få någonstans att bo, samtidigt som vi idag har en bostadskö på nästan 15.000 
personer, varav cirka 3000 personer av dessa är mälaröbor. En bostadskö är till 
största del ett bevis på att det inte finns bostäder. Kommunstyrelsens ordförande 
Adam Reuterskiöld har tidigare sagt att ingen går före i bostadskön och därför ser vi 
det helt orimligt att bostäder skulle finnas tillhands, om ingen går före i kön. Följer vi 
samtidigt Ekeröalliansens riktlinjer angående mottagandet av nyanlända, ska vi inte 
ta emot några nyanlända om vi inte har bostäder till dem.  

Min fråga:

1. Har vi bostäder till dessa 50 personer som förväntas placeras i kommunen enligt 
anvisningslagen?

2. Om ja, är det lägenheter som annars hade tilldelats den ordinarie bostadskön?

3. Om nej, kommer Ekeröalliansen begära ett ”flyktingstopp”? 

För Sverigedemokraterna Ekerö

Cecilia Fors 


